
Schriftelijke vragen CDA inzake vrijwilligers

Per 1 januari van dit jaar zijn de welzijnstaken van de LEV-groep in Gemert-Bakel overgenomen door 
Lumens. Vrijwilligers die voor de LEV-groep werkzaam waren konden de overstap maken om zo toch 
actief te kunnen blijven en de mensen te helpen die dit nodig hebben. Eerder deze maand 
publiceerde het Eindhovens Dagblad een tweetal artikelen over de overgang van de vrijwilligers en 
de aantallen. Dit leidde bij diverse politieke partijen tot vragen over hoe de vork nu precies in de 
steel steekt. 
In de commissievergadering van 14 januari heeft wethouder Steeghs toegelicht dat er eind december 
95 vrijwilligers bekend waren, waarvan 34 unieke vrijwilligers bij Lumens. De overige vrijwilligers zijn 
actief in het brede welzijnswerk (o.a. Taalhuis, Chill-out).
Tijdens de vergadering was het totaal aantal vrijwilligers gegroeid naar 119, maar een verdeling over 
de verschillende onderdelen in het welzijnswerk werd niet gegeven.

De CDA-fractie heeft de volgende vragen:

1 . In het ED-artikel van 14 januari jl. was te lezen dat de regiomanager van Lumens, mevrouw Ellen 
van Deursen, zich zorgen maakte over het aantal vrijwilligers dat de overstap van LEVgroep naar 
Lumens gemaakt heeft. 
Heeft zij deze zorgen met u gedeeld, heeft u hierover contact gehad?
Zijn deze zorgen er ook nu nog?
Heeft Lumens voldoende vrijwilligers voor elk van haar taken om het welzijnswerk goed uit te 
kunnen voeren?

2. Kunt u ons de huidige stand van zaken m.b.t. de aantallen vrijwilligers mededelen, uitgesplitst naar 
onderdeel in het brede welzijnswerk in Gemert-Bakel?
Kunt u ook per onderdeel aangeven hoe/door wie (LEV-groep of anders) het voor 1 januari werd 
aangestuurd en hoe/door wie (Lumens of anders) het in de nieuwe situatie wordt aangestuurd?
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